
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 548/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του  2ου 
θέματος «Έγκριση ή μη μετατόπισης 
περιπτέρου της Ε. Κιατικίδου». 

 
       Σήμερα 8 Οκτωβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 4-10-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Γ. Κάκαρης Η. Σοφιανίδης 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Σ. Διαμαντής 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Μ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 549/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 551/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 553/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 559/2007 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας, Α. 
Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 561/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Α. Παπαστεργίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 572/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 573/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 573/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το  2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 2-10-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι με την από 23-2-2006 αίτησή τους η Κυριακή και Ησαία-
Ελσα Σιδηροπούλου ζητούν τη μετατόπιση του περιπτέρου της Ελένης Κιατικίδου 
του Κυριάκου (πρώην Μαρίας Γιαννακού) που βρίσκεται στην οδό Πιερίων 80, διότι 
πρόκειται ν΄ ανεγείρουν τριώροφη οικοδομή. 
 Με την από 28-3-2006 τεχνική έκθεσή της η Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου 
μας αναφέρει ότι μετά από αυτοψία που έκανε ο αρμόδιος υπάλληλος πρότεινε το 
περίπτερο να παραμείνει στη θέση του, διότι δεν υπάρχουν κοινόχρηστοι χώροι και 
θα δημιουργηθούν, όταν γίνει η διάνοιξη της οδού Αδριανουπόλεως. 
 Με την από 28-8-2007 τεχνική έκθεσή της η Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου 
μας αναφέρει ότι διανοίχθηκε η οδός Αδριανουπόλεως και εισηγείται ότι είναι πλέον 
απαραίτητη η μετατόπιση του περιπτέρου για λόγους ορατότητας των καταστημάτων 
της νέας οικοδομής στο χώρο πρασίνου και στο ύψος της νοητής γραμμής που 
χωρίζει τα δύο οικόπεδα που υπάρχουν στο Ο.Τ. 551δ, όπως φαίνεται στο συνημμένο 
τοπογραφικό διάγραμμα. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 9 του Ν. 1043/1980 «Η μετατόπιση 
περιπτέρου γίνεται είτε για λόγους ασφάλειας, κυκλοφορίας, εξωραϊσμού του 
περιβάλλοντος δι΄ εκτελέσεως Δημοσίων, Δημοτικών, Κοινοτικών ή Οργανισμών 
κοινής ωφέλειας έργων, είτε κατόπιν αιτήσεως του δικαιούχου αυτού δι΄ 
ητιολογημένης αποφάσεως των κατά το άρθρο 18 αρμοδίων οργάνων. Η τοιαύτη 
μετατόπιση γίνεται εγγύς της παλαιάς θέσεως λαμβανομένης υπόψιν και της 
αποδοτικότητας της νέας τοιαύτης, ως και των γειτνιαζόντων περιπτέρων. 
 Εις περίπτωσιν αυτεπαγγέλτου μετατοπίσεως τούτου, η σχετική δαπάνη ως 
και η αποκατάσταση της λειτουργίας του περιπτέρου βαρύνει τον υπέρ ου η 
μετατόπισις». 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄ 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δάσκαλος: Στα πλαίσια εκτέλεσης του τεχνικού προγράμματος και του έργου 
«Διανοίξεις οδών πόλεως 3ης και 4ης Συνοικίας» έγιναν οι διανοίξεις στις οδούς 
Καλλιπόλεως, Ανδριανουπόλεως, Ικονίου και σε άλλες οδούς στην 4η Συνοικία. 
Επειδή το περίπτερο της κας Κιατικίδου βρίσκεται ακριβώς στη συμβολή των οδών 
Πιερίων κι Ανδριανουπόλεως κι επειδή θα πρέπει να διανοιχτεί ο δρόμος και να 
ασφαλτοστρωθεί, ζητήθηκε από την υπηρεσία να γίνει η διαδικασία μετακίνησης του 
περιπτέρου. Εγινε εισήγηση από την τεχνική υπηρεσία του Δήμου, από την οποία 
προκύπτει ότι πρέπει να μετακινηθεί 18,5 μ. προς το πάρκο, προς τα κάτω δηλαδή. 
Εγινε πρόσφατα αυτοψία από την τεχνική υπηρεσία και διαπιστώθηκε ότι εκεί έχει 
τοποθετηθεί ένας μετασχηματιστής. Προτείνουμε λοιπόν το περίπτερο της κας 
Κιατικίδου να μετακινηθεί τόσο όσο χρειάζεται για να διανοιχτεί ο δρόμος. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κατσαμακίδης Χαρίλαος: Το πατρικό μου σπίτι είναι ακριβώς δίπλα από το 

περίπτερο στην οδό Ανδριανουπόλεως. Εδώ τίθεται ένα θέμα ασφάλειας των πολιτών 
κι από τη στιγμή που όλοι βλέπουμε ότι γίνονται έργα ανάπτυξης του βιοτικού 
επιπέδου όλων μας, δεν μπορεί ένα περίπτερο να θέτει σε κίνδυνο ζωές πολιτών. Αν 
πάτε σ΄ αυτό το σημείο θα δείτε ότι δεν μιλάμε για 2-5 μ. μετακίνηση αλλά ένα 
πεζοδρόμιο που είναι στενό και ο πολίτης για να περάσει πρέπει να κατέβει στον 
δρόμο. Η οδός Πιερίων έχει ανοίξει, έχει φαρδύνει ο δρόμος, υπάρχει μεγάλη κίνηση, 
όλα τα παιδάκια που πηγαίνουν στα φροντιστήρια και είναι λίγο απρόσεκτα, 



κατεβαίνουν στο δρόμο, υπάρχουν φρεναρίσματα κι αν δείτε τι γίνεται εκεί τότε θα 
καταλάβετε ότι υπάρχει θέμα ασφάλειας και ποιος θ΄ αναλάβει το κόστος κάποιου 
ατυχήματος; Είναι πολύ σοβαρό το θέμα για το συγκεκριμένο περίπτερο, το οποίο, 
εγώ πιστεύω, ότι πρέπει να πάει σ΄ ένα ασφαλές σημείο που να μην ενοχλεί κανέναν. 
Εκεί γίνεται δρόμος κι όταν θα βγαίνουν από τον δρόμο τ΄ αυτοκίνητα για να 
στρίψουν δεξιά ή αριστερά δεν θα έχουν ορατότητα. 

Δήμαρχος: Θα μου επιτρέψετε να κάνω μία παρέμβαση και με αφορμή όσα 
ανέφερε ο συνδημότης. Ξέρουμε πολύ καλά ότι σ΄ αυτή την πόλη, όπως δυστυχώς και 
σε κάθε ελληνική πόλη, υπάρχει ένα τεράστιο πρόβλημα με τα περίπτερα, τα οποία 
έχουν καταντήσει σούπερ μάρκετ κι ενώ κανονικά η άδεια όλων είναι για 1,40 με 
1,70 μ. αν δεν κάνω λάθος, έχουμε περίπτερα που όχι απλώς έγιναν σούπερ μάρκετ 
αλλά και γκαρσονιέρες αφού βλέπουμε να έχουν στηθεί και ράντσα από πίσω, κάτι 
που είναι απαράδεκτο. Βέβαια σε μία πόλη σαν τη Βέροια, που έχει ιστορικό κέντρο 
και δεν έχει τις φαρδιές λεωφόρους και τα πολύ μεγάλα πεζοδρόμια, ακόμη και το 
1,40 με το 1,70 πολλές φορές είναι τεράστιο πρόβλημα. Δηλαδή και νόμιμος να είναι 
κάποιος, που δεν είναι κανείς, είναι κι αυτό ένα τεράστιο πρόβλημα. Είμαστε λοιπόν 
υποχρεωμένοι και πρέπει κάποια στιγμή να τεθεί το θέμα στο δημοτικό συμβούλιο 
αλλά όπως ξέρετε υπάρχει δυστυχώς συναρμοδιότητα με τη Νομαρχία. Θα πρέπει 
λοιπόν να έρθει και θα έρθει στο Δ.Σ. ένα θέμα που θα αφορά ειδικότερα τα 
περίπτερα και τη λειτουργία τους και μάλιστα να γίνει παρουσία του Νομάρχη αυτή η 
συζήτηση ακριβώς γιατί υπάρχει η συναρμοδιότητα των δύο Ο.Τ.Α. του Α΄ και Β΄ 
βαθμού. Παλιότερα, αυτό που συζητάμε σήμερα, ήταν αρμοδιότητα των Συνοικιακών 
Συμβουλίων και πραγματικά ήταν και πολύ εύκολο για μας, εκφράζοντας νομίζω 
όλους σας. Ερχόταν το θέμα, λέγαμε το Συνοικιακό Συμβούλιο πρότεινε αυτό, ήταν 
ένα Συλλογικό ΄Οργανο, το οποίο δημοκρατικά και αποκεντρωμένα εξέφραζε την 
άποψή του και την οποία πάντα τηρούσαμε. Αυτή τη στιγμή έχουν καταργηθεί τα 
Συνοικιακά Συμβούλια με τον καινούργιο κώδικα οπότε είμαστε υποχρεωμένοι να 
δούμε το θέμα. Θα έρθει λοιπόν θέμα κε Πρόεδρε στο Δ.Σ., είναι ένα μεγάλο ζήτημα, 
μία πληγή σ΄ όλη την Ελλάδα και βλέπουμε πως υπάρχουν περιπτώσεις όπου παιδιά 
που σχολάνε από το σχολείο και βγαίνουν έξω απ΄ αυτό όπου υπάρχει μπροστά 
περίπτερο, να πρέπει να κατέβουν σαν τα κατσίκια πηδώντας τον δρόμο, και σε 
ταχείας κυκλοφορίας πολλές φορές δρόμους, γιατί δεν υπάρχει χώρος στο 
πεζοδρόμιο. Πρέπει και οι συμπολίτες μας που διατηρούν τα περίπτερα και βγάζουν 
ένα μεροκάματο να μπορούν να λειτουργήσουν αλλά και η ποιότητα της ζωής μας να 
είναι καλή. Μάλιστα στο ΥΠΕΧΩΔΕ, στο αρμόδιο τμήμα για άτομα με ειδικές 
ανάγκες, είδαμε και ειδικές κατασκευές περιπτέρων που είναι προσαρμοσμένα στην 
ελληνική πραγματικότητα με τα σχετικά στενά πεζοδρόμια, ώστε να μπορούν να 
κινούνται τα ΑμΕΑ. Είναι μία ευκαιρία να έρθει το θέμα στο Δ.Σ. και να συζητηθεί 
συνολικά και όχι αποσπασματικά για να τεθούν και οι απόψεις όλων μας. 

Σιδηροπούλου Κυριακή: Είμαι άμεσα ενδιαφερόμενη στο θέμα του 
περιπτέρου. Είπατε να μετακινηθεί το περίπτερο και καλά ίσως να πρότεινε η τεχνική 
σας υπηρεσία αβασάνιστα 2-3 μ. γιατί υπάρχει ένας πυλώνας ο οποίος μπορεί να 
δημιουργήσει πολλά προβλήματα στο περίπτερο και γενικά σ΄ όλη την εγκατάσταση 
της ΔΕΗ.  Τα προβλήματα που θα δημιουργηθούν με 2-3 μ. παρκάροντας 2-3 
αυτοκίνητα ψωνίζοντας από ένα περίπτερο, αυτό δεν τα μετρήσατε καθόλου; Κάνατε 
μία πολύ ωραία είσοδο της πόλης και καμαρώναμε όλοι και με ευχαρίστηση η 
οικογένεια Σιδηροπούλου παραχώρησε όλο εκείνο το πράσινο που θα δημιουργηθεί 
εκεί μπροστά, δεν έχουμε πάρει καμία αποζημίωση και νομίζω η κα Δήμαρχος το 
ξέρει ότι έχουμε τραβηχτεί μέσα και προσπαθούμε τόσον καιρό να υλοποιήσουμε κι 
εμείς το πάρκο για να ομορφύνουμε  όλη την είσοδο. Πολύ καλά τοποθετηθήκατε και 



χάρηκα ιδιαίτερα γιατί σημαίνει ότι το παρατηρείτε πως τα περίπτερα των 5 τ.μ. 
γίνονται ολόκληρα σούπερ μάρκετ, καταλαμβάνοντας μεγάλο χώρο, βρωμίζοντας και 
λερώνοντας ένα πολύ όμορφο πάρκο. Κάναμε κάποια μαγαζιά, κάποιες επενδύσεις 
όπου θέλουν να έρθουν κάποιες ξένες εταιρίες, μεγάλες αλυσίδες και κωλύονται λόγω 
του περιπτέρου, διότι τους κρύβει την πρόσοψη. Εγώ μιλάω καθαρά, ειλικρινά κι 
έντιμα και δεν μπορώ να μιλήσω πίσω από την πλάτη σας. Θέλαμε να κάνουμε μία 
επένδυση και μπροστά του υπάρχει ένα περίπτερο του αναχρονιστικού έστω 
νομοθετικού πλαισίου, το οποίο περίπτερο είναι της κας Κιατικίδου και νομίζω ότι ο 
κύριος που το λειτουργεί έχει νοικιάσει την άδεια από άλλη θέση, κάτι που θα πρέπει 
να εξετασθεί. Δεν πρέπει λοιπόν αβασάνιστα να τοποθετηθείτε για μετακίνηση 2-3 
μέτρα 

Δήμαρχος: Να διευκρινίσω ότι δεν μίλησα για ένα περίπτερο αλλά για την 
κατάσταση που επικρατεί σ΄ όλα τα περίπτερα. 

Παυλίδης Ισαάκ (εκπρόσωπος της κας Κιατικίδου): Καταρχήν το περίπτερο 
τοποθετήθηκε εκεί μετά τη διάνοιξη του δρόμου και δεν είναι παλιό περίπτερο. Σε 
ό,τι αφορά τους δύο αιτούντες που ζητούν να μεταφερθεί, το μόνο νέο στοιχείο που 
υπάρχει και δικαιολογεί τη μικρή αυτή μεταφορά του περιπτέρου είναι ότι υπάρχει 
μία διάνοιξη ενός δρόμου συνοικιακού από τον οποίο πρέπει ν΄ απέχει ένα περίπτερο 
2-5 μ. Οι δε κύριοι και η κυρία που προαναφέρθηκαν, δεν έχουν κανέναν λόγο να 
ζητούν να μεταφερθεί το περίπτερο όταν από την οικοδομική γραμμή της κυρίας 
απέχει 250 μ., δηλ. διπλάσια απόσταση απ΄ ότι είμαστε σε σας και ο κύριος απέχει 
γύρω στα 30 μ. Ακριβώς δίπλα στο περίπτερο υπάρχει και η στάση των λεωφορείων, 
δηλ. με την ίδια λογική θα μετατοπίσουμε και τη στάση, θα κόψουμε και τα δένδρα 
και θα μετατοπίσουμε και τον πυλώνα υπέρ υψηλής τάσης 15.000 βολτ; Από 
προσωπικές εμπάθειες και μόνον οι κύριοι ζητούν να μετατεθεί το περίπτερο. 

Δήμαρχος: Προτείνω να αναβληθεί το θέμα προκειμένου να το ξαναδούμε και 
να επανέλθουμε στο επόμενο συμβούλιο. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλει τη λήψη απόφασης επί του 2ου θέματος «Έγκριση ή μη μετατόπισης 
περιπτέρου της Ε. Κιατικίδου» προκειμένου να επανεξετασθεί από την τεχνική 
υπηρεσία του Δήμου. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  548 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Η. Σοφιανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-10-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


